



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 9/2024 號選舉委員會通告

公告第廿七屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果

澳門大學學生會選舉委員會（以下簡稱「選委會」）根據澳門大學學生會第 4/2024 號內部規章《領導機關選舉制度》第七十五條的規定，公佈第廿七屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果及當選之組別。

本屆選舉中具選舉權之會員核算數據

會員總數：15157 名

已投票之會員人數：1592 名（佔全體人數之 10.50%）

無投票之會員人數：13565 名（佔全體人數之 89.50%）

會員大會主席團及理事會之選舉核算數據

核算選票總數：1592 票

翊珩閣所得信任票之票數：1424 票（佔全體投票人數之 89.45%）

翊珩閣所得不信任票之票數：142 票（佔全體投票人數之 8.92%）

空白票之票數：17 票（佔全體投票人數之 1.07%）

廢票之票數：9 票（佔全體投票人數之 0.56%）

會員大會主席團及理事會之選舉核算結果

第廿七屆澳門大學學生會會員大會主席團及理事會之當選組別為**翊珩閣**。

監事會之選舉核算數據

核算選票總數：1592 票

風清閣所得信任票之票數：1302 票（佔全體投票人數之 81.78%）

風清閣所得不信任票之票數：260 票（佔全體投票人數之 16.31%）

總空白票之票數：22 票（佔全體投票人數之 1.38%）

總廢票之票數：8 票（佔全體投票人數之 0.50%）



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

監事會之選舉核算結果

第廿七屆澳門大學學生會監事會之當選組別為風清閣。

各當選組別名單將詳列於附件，若對以上所述有任何異議，可根據澳門大學學生會第4/2024號內部規章《領導機關選舉制度》第九十六條之規定，於核算結果公布後二日內（九月三十日或之前）向選委會提出。

特此通告。

第二十七屆澳門大學學生會



選舉委員會主席

廖怡滋

二零二四年九月二十八日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of Election Committee No. 9/2024

Announcement of the accounting result of the Election of 27th Management Board of

UMSU

According to paragraph 75 of Internal Regulation No.4/2024 “Electoral System of Management Board”, the Election Committee is now announcing the election result and the elected group of the 27th election of UMSU

The accounting information of the members who have the right to vote in the election

The total number of members: 15157

The number of members that voted: 1592 (account for 10.50% of the total members)

The number of members that did not vote: 13565 (account for 89.50% of the total members)

The Election of Presidium of General Assembly and Board of Directors

The total number of votes: 1592

The number of votes of confidence that **Clivia** got: 1424 (account for 89.45% of the total number of members that voted)



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

The number of votes of censure that **Clivia** got: 142 (account for 8.92% of the total number of members that voted)

The number of blank votes: 17 (account for 1.07% of the total number of members that voted)

The number of invalid votes: 9 (account for 0.56% of the total number of members that voted)

The election result of Presidium of General Assembly and Board of Directors:

The elected group of Presidium of General Assembly and Board of Directors in the 27th Election is **Clivia**

The Election of Supervisory Board

The total number of votes: 1592

The number of votes of confidence that **Integrity** got: 1302 (account for 81.78% of the total number of members that voted)

The number of votes of censure that **Integrity** got: 260 (account for 16.31% of the total number of members that voted)

The total number of blank votes: 22 (account for 1.38% of the total number of members that voted)

The total number of invalid votes: 8 (account for 0.50% of the total number of members that voted)



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

The election result of Supervisory Board

The elected group of Supervisory Board in the 27th Election is **Integrity**.

According to the No. 4/2024 Internal Regulations of “Electoral System of Management Board”

Article 96, if there are any objections of the above election result, all the privies may submit an appeal to the Election Committee within two days (Before 30th September,2024) after the announcement of the accounting result. The list of the elected groups is listed in the attachment.



The 27th Election Committee of UMSU

Chairman

廖曉滋

28th September 2024



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

The Chinese version shall prevail.

附件 Attachment : 會員大會主席團及理事會組別

翊珩閣 Clivia	
會員大會主席 President	何培儀 HO PUI I
會員大會副主席 Vice-President	黃芷晴 WONG CHI CHENG
會員大會秘書 Secretary of General Assembly	鍾沐妍 CHONG MO KIN
理事長 Director General	潘星行 PUN SENG HANG
副理事長 Vice- Director General	劉潔旻 LAU KIT MAN
副理事長 Vice- Director General	馮毅仁 FONG NGAI IAN
秘書長 Secretary General	梁靜欣 LEUNG CHING YAN
副秘書長 Vice- Secretary General	劉婉茵 LAO UN IAN
副秘書長 Vice- Secretary General	陳子健 CHEN ZIJIAN
財務長 Treasurer General	何浩雲 HO HOU WAN
副財務長 Vice- Treasurer General	陳欣 CHEN IAN
副財務長 Vice- Treasurer General	黃嘉琪 WONG KA KEI
會員事務部部长 Head of Members Affairs Department	黃瑤穎 HUANG YU WING
社會事務部部长 Head of Social Affairs Department	莊子美 CHONG CHI MEI
文康部部长 Head of Culture and Leisure Department	周朗賢 CHAO LONG IN
資訊部部长 Head of Information Department	譚宇暉 TAM U FAI
宣傳推廣部部长 Head of Promotion Department	羅浩林 LO HOU LAM
總務部部长 Head of General Services Department	曹梓樂 CHOU CHI LOK
人力資源部部长 Head of Human Resources Department	何柏琳 HO PAK LAM
公共關係部部长 Head of Public Relations Department	黃凱琳 WONG HOI LAM



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

監事會組別

風清閣 Integrity	
監事長 Supervisor General	姚俊傑 IO CHON KIT
副監事長 Vice- Supervisor General	常寶月 CHANG POU UT
監事會秘書 Secretary of Supervisory Board	廖榮志 LIO WENG CHI
監事 Supervisor	陳鑫暉 CHAN IAMFAI
監事 Supervisor	趙珍華 ZHAO ZHENHUA